
Referat fra bestyrelsesmøde torsdag den 27 januar. 

Indkaldte:   Formand Roel Jørgensen, Kasserer Bent Ehlers, næstformand Thomas Mantzius, 

sekretær Lars Jørgensen, bestyrelsesmedlem Peter ”helios”  suppleant  Fritz Lauritzen,  

suppleant Ulrik Dam. 

Fraværende:  Kasserer Bent Ehlers 

 Dagsordenen var følgende: 

1. Korsør frømandsklub og medlemskab. 

 2. tilbud fra DSB om billig brugt pc til klubhus. 

 3.Forespørgsel på landplads og brug af svingkran til mini 12 meter. 

 4. fremlæggelse og udarbejdelse af efterlevelsesregler for klubhus. 

 5. snak om sejlklubbens udkast til sejlerskolens sikkerhedspolitik samt håndbog. 

 6. Status på klubhus. 

 7. evt. 

Referat: 

Punkt 1. Korsør frømandsklub og medlemskab. 

Der har mellem sejlklubs kasserer og frømandsklub været adskillige mail og telefonsamtaler om 
emnet medlemskab af Korsør sejlklub. En enig bestyrelse fastholder at frømandsklubben ifølge 
amba`s  vedtægter §12 og sejlklubsvedtægter §3 skal betale uanset om det har en kommuneplads 
eller ej.  
Sagen overføres til amba`s bestyrelse som opfordres til at der i fællesskab med sejlklubben sendes 
et brev til frømandsklubben om at de grundet den manglende betaling til Korsør sejlklub ikke kan 
benytte den af Slagelse kommune tildelte frihavnsplads. 
 
Punkt 2. tilbud fra DSB om billig brugt pc til klubhus 
 
En enig bestyrelse beslutter at købe en brugt Pc`er samt fladskærm til klubhuset. Ingrid West 
Olsen har skaffet tingene til ”favør” pris fra hendes job. Thomas Mantzius sørger for installering og 
opsætning straks efter levering. 
 
Punkt 3. Forespørgsel på landplads og brug af svingkran til mini 12 meter. 
 
Ifølge sejlklubbens svingkrans / landplads  kontrakt kan sejlklubben ikke tilbyde en mini 12 meter 
plads på anderledes vilkår end større både. Sagen overføres til amba og sejklubben opfordrer dem 
til at finde fornuftig løsning til denne og lignende typer både der ønsker at benytte svingkran. Roel 
fik papirerne fra forespørgslen med. 
 
 
 



 
 
Punkt 4. fremlæggelse og udarbejdelse af efterlevelsesregler for klubhus. 
 
Lars Jørgensen fremlagde et udkast til efterlevelsesregler for brug af klubhus. Enighed om at det 
skulle gennemføres og der blev tilført og slettet punkter. Endeligt dokument rundsendes via mail 
til endelig godkendelse og det underskrives og ophænges ved næstkommende bestyrelsesmøde. 
 
Punkt 5. snak om sejlklubbens udkast til sejlerskolens sikkerhedspolitik samt håndbog. 

Sejlerskolehåndbog og sikkerhedspolitik blev gennemgået. Der var enkelte små justeringer samt et 
ønske fra Roel om at der i klubhuset bliver opsat en tavle hvor sejlerskolen skriver når de tager på 
vandet og med en forventet hjemkomst tid. Lars skal have møde med sejlerskolen hvor materialet 
skal have endelig godkendelse og forhører sig på dette møde sejlerskolens holdning til dette 
sikkerhedstiltag.  
 
Punkt 6.  Status på klubhus. 
 
Roel arbejder på div. opgørelser og indrømmer det har trukket lidt ud blandt andet pga. Cafax som 
skal komme med rep. pris på kaffe automat. Ulrich Dam har en kontakt til Cafax og rykker dem i 
ørene.  
Der skal som vanligt i samarbejde med Statoil / Bill Olsen opsættes ny drikke automat med 
betaling via kort forventes færdigt medio marts dette projekt er også Roel.  
Der er aftalt opsætning af kamera i klubhus i samarbejde med a.m.b.a. Roel sørger for at få det 
indkøbt og Frits og Thomas sørger for opsætning. Skal være udført før der opstilles ny automat.  
Vejrstationen er en savnet ting og på tidligere møde er der bevilliget penge til pc`udstyr så Thomas 
indkøber og installerer Pc`er der kan skaffe os vores online vejrstation igen hurtigst muligt. 
 
Punkt 7. evt. 
 
Roel meddelte at han ikke kan stå inden for forretningsgangen i A.M.B.A  og trækker sig som 
sejlklubbens repræsentant fra den 1 februar. Thomas Mantzius ønskede at indtræde i stedet for 
Roel og da alle fremmødte var enige om at Pege på Thomas blev det besluttet med en kraftig 
opfordring fra Lars om at han skal arbejde for sejlklubbens interesser.  
 
Generalforsamling blev besluttet at afholde onsdag den 13. april. 
 
 

Referent var Lars Jørgensen og mødet blev afsluttet ca. klokken 21:30 


